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Hong Kong, 28 February 2024 
 
 
Dear Investor, 
 
Franklin Templeton Investment Funds (the “Company”) 
 
We are pleased to inform you that the unaudited Semi-Annual Report of the Company for 
the period ended 31 December 2023 (the “Report”) will be available on the website of the 
Company’s Hong Kong Representative at www.franklintempleton.com.hk1 no later than 29 
February 2024. 
 
The Report is available in English only, and will also be available free of charge at the office 
of the Company’s Hong Kong Representative from 28 February 2024 onwards. 
 
Thank you for investing with Franklin Templeton. 
 
If you require further information, please do not hesitate to contact your investment 
consultant or call our Investor Hotline at (852) 2805 0111. 
 
 
Yours faithfully, 
 
For and on behalf of 
Franklin Templeton Investments (Asia) Limited 

富蘭克林鄧普頓投資(亞洲)有限公司 

As Hong Kong Representative of the Company 
 
 
 

Where to find out more about the Company 

Are there any other sources of information? 

If you want to know more about the Company’s plans and how we manage investments, take a 

look at the Explanatory Memorandum of the Company and the Product Key Facts Statements of 

the sub-funds authorised2 by the Securities and Futures Commission of Hong Kong (“SFC”). You 

can find these documents on our website at: www.franklintempleton.com.hk1. You can also get 

printed copies free of charge, upon request, from the Hong Kong Representative of the 

Company at 17/F, Chater House, 8 Connaught Road Central, Hong Kong. 

 

 

 

 
1 The website has not been reviewed by the SFC. 
2 The authorisation by the SFC is not a recommendation or endorsement of the Company or the SFC-authorised 
funds nor does it guarantee the commercial merits of an SFC-authorised fund or its performance. It does not 
mean an SFC-authorised fund is suitable for all investors nor is it an endorsement of its suitability for any 
particular investor or class of investors. 
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敬啟者： 

 

富蘭克林鄧普頓投資基金（「本公司」） 

 

我們欣然通知閣下本公司截至 2023 年 12 月 31 日的未經審核半年度報告（「報告」）將不

遲於 2024 年 2 月 29 日在本公司之香港代表網站 www.franklintempleton.com.hk1刊登。 

 

此報告只提供英文版，及由 2024 年 2 月 29 日起，亦將可在本公司之香港代表辦事處免費索

取。 

 

感謝閣下投資於富蘭克林鄧普頓。 

 

如有任何查詢，請聯絡閣下的投資顧問或致電我們的投資者熱線 (852) 2805 0111。 

 

 

代表 

富蘭克林鄧普頓投資（亞洲）有限公司 
Franklin Templeton Investments (Asia) Limited 
作為本公司的香港代表 

 

香港，2024 年 2 月 28 日 

 

 

 
在哪裡可以找到更多關於本公司的資料 

是否有任何其他資料來源？ 
如閣下想了解更多關於本公司的計劃及我們如何管理投資，請參閲本公司的基金說明書和香
港證券及期貨事務監察委員會（「證監會」）認可 2的子基金的產品資料概要。閣下可於我們
的網站找到此等文件：www.franklintempleton.com.hk1。閣下亦可向位於香港中環干諾道中 8
號遮打大廈 17 樓的本公司之香港代表免費索取印刷本。 

 

 
1 網站未經證監會審核。 
2 證監會認可並非為對本公司或證監會認可基金作出推介或認許，亦不是對證監會認可基金的商業利弊或表現作出

保證。不代表證監會認可基金適合所有投資者，或認許該基金適合任何個別投資者或任何類別的投資者。 
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